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خبار شهرستان ا

 توسعه انرژی های تجدیدپذیر، گامی مؤثر
 برای هوای پاک

 عص�رآزادی / سرپرس�تی البرز : رئی�س اداره 
حفاظ�ت محیط زیس�ت شهرس�تان چهارباغ از 
اج�رای ط�رح جهادی پاکس�ازی مب�ادی ورودی 
این شهرس�تان در آغاز هفته ه�وای پاک با هدف 
کاهش آلودگی هوا و تأکید بر استفاده از انرژی های 
تجدیدپذیر و در راستای ارتقای فرهنگ حفاظت 

از محیط زیست خبر داد .
محمد محمودی از اجرای این طرح از روز ش��نبه ۲۹ 
دی ماه خبر داد و گفت : در راس��تای گرامیداشت هفته 

هوای پاک و افزایش آگاهی عمومی نسبت به اهمیت حفظ محیط زیست طرح مذکور با مشارکت شهرداری، 
پاکبانان و همت کارشناسان محیط زیست اجرا شد. وی با اشاره به شعار امسال هفته هوای پاک با عنوان 
"عزم ملی برای هوای پاک با انرژی های تجدیدپذیر"، اظهار داشت: با توجه به شرایط ناترازی انرژی در کشور 
و پیامدهای ناشی از استفاده گسترده از سوخت های فسیلی، بهره گیری از منابع تجدیدپذیر ضروری است به 
دلیل اینکه این منابع نه تنها به کاهش آلودگی هوا کمک می کنند، بلکه گامی مهم در جهت تأمین انرژی 
پایدار و حفظ محیط زیست برای نسل های آینده محسوب می شوند. محمودی با ابراز نگرانی از وضعیت 
نامطلوب کیفیت هوای استان البرز و شهرستان چهارباغ، خاطرنشان کرد: اجرای قانون هوای پاک نیازمند 
همکاری جدی و مؤثر مسئولان و دستگاه های ذیربط می باشد و از جمله اقدامات ضروری که در این زمینه 
می توان به آن اش��اره کرد نوسازی ناوگان حمل ونقل، بهبود کیفیت سوخت، خروج خودروهای فرسوده، 
توسعه فضای سبز مشجر، تأمین حقابه تالاب ها، کنترل ریزگردها و استفاده از سوخت های پاک در نیروگاه ها 
می باشد.رئیس اداره حفاظت محیط زیست شهرستان چهارباغ در ادامه از تلاش های شهرداری و شورای 
اسلامی شهر چهارباغ در حوزه پاکسازی پسماندها، تفکیک زباله، آموزش محیط زیست، توسعه فضای سبز 
و ساماندهی نخاله ها قدردانی کرد و افزود: هفته هوای پاک فرصتی ارزشمند برای ارتقای فرهنگ عمومی در 
حفاظت از محیط زیست و تشویق به استفاده از انرژی های تجدیدپذیر است که تحقق آن نیازمند همکاری 

همه دستگاه های اجرایی و مشارکت مردم است.

سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان البرز:

تخصیص اعتبارات متوازن در اختیار نماینده غرب استان به 
شهرداری ها

عصرآزادی /سرپرستی البرز : جلسه بررسی و هماهنگی اعتبارات متوازن 1 )اعتبارات در اختیار 
نمایندگان( ش�هرداری های شهرهای غرب 
اس�تان البرز با حضور نماینده مردم شریف 
شهرستانهای س�اوجبلاغ،نظرآباد،طالقان و 

چهارباغ برگزار شد.
 همه ساله مبلغی اعتبار در غالب اعتبار متوازن 
در اختیار نمایندگان مجلس شورای اسلامی استان 

قرار می گیرد و این عزیزان میزان اعتبار قید شده را در پروژه های قابل تخصیص )اعتبارات متوازن ( و یا 
سایر پروژه های عمرانی نیمه تمام استانی قرار می دهند.این اعتبار در سال جاری نهصد میلیارد ریال بوده 
است که آقای حدادی نماینده مردم طالقان، ساوجبلاغ، چهارباغ، و نظرآباد میزان 300 میلیارد ریال اعتبار 
متوازن خود را با هم آهنگی س��ازمان برنامه ریزی و بودجه اس��تان جهت مصرف در پروژه های عمرانی ، 
فرهنگی و ورزشی در اختیار شهرداری های این شهرستان ها قرار داد.دراین جلسه که در سالن اجتماعات 
س��ازمان مدیریت و برنامه ریزی استان البرز و با حضور دکتر توحید شیریزاد ریاست سازمان و شهرداران 
شهرهای استان البرز برگزار گردید، برهماهنگی هرچه بیشتر شهرداری ها با نماینده مردم در مجلس شورای 

اسلامی برای هزینه کرد این اعتبارات تاکید شد.

گاز بیش از ۲۶ هزار باغ ویلا در گیلان قطع شد
عصرآزادی /سرپرس�تی گیلان :سخنگوی شرکت گاز گیلان از قطع گاز بیش از ۲۶ هزار باغ 
ویلا خالی از س�کنه در اس�تان از اوایل آذرماه تاکنون خبر داد و گفت: پایش ویلاهای خالی از 

سکنه همچنان به طور مستمر ادامه دارد.
رمضان یوسف مدد روز شنبه با اشاره به تشدید بازدیدها و ارزیابی ها اظهار کرد: با توجه به پایش های انجام 

شده از کل این تعداد گاز ۵۴۲ باغ ویلا در شبانه روز گذشته قطع شده است.
وی افزود: علاوه بر این تاکنون ۲۴ هزار و ۷۲۹ مورد پایش از ادارات اس��تان هم انجام ش��د که در این 
راستا در سه هزار و ۵۲۶ نوبت به صورت دوره ای گاز ادارات پرمصرف بی توجه به اخطار قطع شده است.وی 
ادامه داد: گروه های پایش با هدف بررسی مصارف ادارات استان بصورت شبانه روزی فعالیت می کنند و در 
صورت مشاهده عدم رعایت مصرف بهینه نسبت به قطع گاز آن دستگاه اقدام کرده و اتصال دوباره جریان 
گاز هم پس از اخذ تعهد از آن مجموعه انجام می شود.وی بیان کرد: همچنین در این مدت ۱0 هزار و ۱۵ 
مورد بازدید دوره ای از مراکز تجاری انجام شد که در این راستا هزار و ۸۶0 مورد گاز مراکز تجاری پرمصرف 
استان و ۹3 مورد گرماتاب قطع شده است.یوسف مدد با اشاره به اینکه طی شبانه روز گذشته ۲۶ میلیون و 
۵00 هزار مترمکعب گاز در گیلان مصرف شد، اظهار کرد: از این میزان ۱۶ میلیون و ۱00 هزار مترمکعب 
مربوط به مصارف خانگی بود که نسبت به روز گذشته ۶00 هزار مترمکعب کاهش دارد.وی افزود: با توجه 
به اینکه در فصل زمستان قرار داریم از شهروندان گیلانی انتظار است با صرفه جویی و مصرف بهینه ما را در 

مدیریت مصرف کمک کرده تا با مشکل افت فشار و قطع گاز مواجه نشویم

 نشست مدیران عامل سازمان های منطقه ویژه پارس 
و تامین اجتماعی

عصرآزادی /سرپرستی بوشهر- مریم کرمپورنیا:در نشست مدیران عامل سازمان های منطقه 
ویژه پارس و تامین اجتماعی مسائل و مشکلات کارگران مورد بحث و بررسی قرار گرفت.

 در این نشست که در دفتر مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی برگزار شد، پس از طرحِ مسائل و مشکلات 
حوزه کارگری توس��ط سخاوت اسدی، مدیرعامل سازمان منطقه ویژه پارس، مقرر شد موارد مطرح شده 
با همکاری سازمان تامین اجتماعی پیگیری و رفع شود. مسئولیت های اجتماعی، توجه به مسائل درمان 
کارگران ش��اغل در منطقه ویژه پارس و امور رفاهی آنان و ارتقای کیفیت ارائه خدمات بیمارس��تان نبی 
اکرم)ص( عسلویه از مواردی بود که طرفین در مورد آنان به بحث و تبادل نظر پرداخته و مقرر شد  همکاری 

و مشارکت در این زمینه ها افزایش یابد.
 گفتنی است در این نشست عادل دهدشتی، قائم مقام سازمان تامین اجتماعی و همچنین مدیران کار 
و خدمات اشتغال، منابع انسانی، امور حقوقی و قراردادها و مدیر مالی سازمان منطقه ویژه اقتصادی انرژی 

پارس نیز حضور داشتند.

خبر

معاون سیاسی و اجتماعی استاندار آذربایجان 
ش�رقی گفت: راهبرد ما برای تحقق امید مردم، 
انتخ�اب  و  انتصاب�ات  در  س�الاری  شایس�ته 

کارگزاران است.
ب��ه گزارش رواب��ط عمومی اس��تانداری آذربایجان 
ش��رقی، مرتضی محمدزاده در آئین تکریم و معارفه 
سرپرس��ت فرمانداری شهرستان بس��تان آباد افزود: 
مردم در انتخابات اخیر ریاس��ت جمهوری با امیدی 
خاص پای صندوق های اخذ رای حاضر شده و به  و 
به دکتر پزشکیان فرزند آذربایجان رای دادند و ما به 
حف��ظ و تحقق این امید متعهد هس��تیم و راهبرد ما 
برای تحقق امید مردم، شایسته سالاری در انتصابات 

و انتخاب کارگزاران است.
وی ادامه داد: با تشخیص و انتخاب استاندار محترم، 
امروز سیزدهمین فرماندار استان معارفه می شود که 
۸ نفر از آنها دارای م��درک دکتری تخصصی بوده و 
ی��ا در حال دفاع از رس��اله دکتری هس��تند و مابقی 
نیز دارای مدرک کارشناس��ی ارش��د در رش��ته های 
مرتبط حکمرانی سیاس��ی اعم از سیاست، مدیریت و 
اقتصاد هستند. : در انتصاب فرمانداران،  ۷ نفر دارای 
س��ابقه فرمانداری از یک تا س��ه دوره ب��وده و تا این 
لحظه هیچ فرمانداری منصوب نکرده ایم که در حوزه 
حکمرانی سیاس��ی سابقه مرتبط یک سطح پایین تر 
نداشته باشد.محمدزاده با تاکید بر اینکه متعهدیم که 
شایسته سالاری را در حداکثر ممکن عملیاتی کنیم 
که در این راس��تا سرپرست جدید شهرستان بستان 
آباد مصداق این انتخاب آقای اس��تاندار است. ایشان 
از نیروه��ای دارای تجرب��ه تخصص��ی، صاحب فکر، 

اخلاق مدار و پاکدس��ت وزارت کش��ور بوده و دارای 
سابقه ۵ دوره بخشداری در شهرستان های مختلف، 
مع��اون سیاس��ی اجتماعی شهرس��تان وی��ژه میانه، 
فرماندار چاراویماق و تحصیل کرده رش��ته سیاس��ت 
و دانش��جوی دکتری روابط بین الملل اس��ت که این 

سوابق مسئولیت فرماندار را سنگین تر می کند.
معاون سیاسی اجتماعی استاندار آذربایجان شرقی 
با تاکید به فرماندار که دو مسولیت مهم دارید گفت: 
جغرافیایی که از امروز مسئولیت آن را بر عهده گرفته 
اید خاص بوده و ترکیب��ی از ظرفیت های مختلف و 

مهم است. بستان آباد تلاقی ارتباطی سه مرکز استان 
مهم بوده و بسترهای زیادی برای توسعه دارد.

معاون سیاسی اجتماعی استاندار آذربایجان شرقی 
خطاب به فرماندار جدی��د تصریح کرد: از این لحظه 
نماین��ده عالی دولتی می ش��وید که رییس آن علاوه 
ب��ر اینکه فرزند ای��ن آب و خاک اس��ت، در ویترین 

شایستگی های ایشان صداقت در راس است.
محم��د زاده با بیان اینکه م��ردم از به حق از نظام 
اجرایی گله دارندافزود: فرصت ها را نباید از دست داد 
و مس��ئولین شهرستان نیز پشتیبان خواهند بود تا با 

تعامل، همفکری و همراهی به مردم خدمت شود.
وی در ادامه به اختیارات فرمانداران اش��اره کرد و 
گفت: بر اس��اس مصوبه ش��ورای عالی اداری و ابلاغ 
رئیس جمهور، فرماندار مسئول اجرای سیاست های 
عمومی کشور است و بر اساس این مصوبه بدون نظر 
فرماندار در حوزه های اجرایی و حتی ش��رکت های 
دولت��ی هیچ نص��ب و عزلی بدون موافق��ت فرماندار 

نمی تواند انجام گیرد.
وی در ادامه گفت: برای پاسخ مثبت به امید مردم 
و پاس��داری از اعتم��اد آنها که بزرگ ترین س��رمایه 
اجتماع��ی اس��ت، نیازمند مدیریت فن��ی و اصولی و 

برنامه ریزی هستیم.
محمدزاده با بیان اینکه در ش��ناخت مس��اله هنور 
اشکال داریم، گفت: بحث فرسایش سرمایه اجتماعی 
موضوع مهمی اس��ت و هیچ چی��ز همچون جایگاه و 

اعتماد مردم دارای اهمیت نیست. 
معاون سیاسی اجتماعی استاندار آذربایجان شرقی 
افزود: عدم پاس��خگویی به موقع، عدم رعایت کرامت 
انس��انی و طولانی شدن فرایندهای رسیدگی به امور 
م��ردم در ادارات باع��ث  نارضایتی مردم می ش��ود، 
لذا ای��ن موضوع یکی از فوری تری��ن ماموریت های 

فرماندار می باشد. 
محمدزاده در پایان خطاب به سرپرست فرمانداری 
س��ه توصیه مهم کرد و گفت: با مردم صادق باش، با 

مردم مهربان باش، برای مردم خانه امید باش. 
در این آیین رس��ول یعقوبی به عنوان سرپرس��ت 
فرماندار بس��تان آباد، معرفی و از تلاش های توری در 

این سمت قدردانی شد. 

عصرآزادی / سرپرستی البرز: همایش بزرگ مسئولین شهری، 
بس�یج و نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی در شهر گلسار 
برگزار شد. در این جلسه، مسئولین مختلف از جمله فرماندهان 
بس�یج و نماین�ده مجلس در خصوص همکاری های بیش�تر برای 
توسعه ش�هری و رفع مشکلات زیرس�اختی و اجتماعی صحبت 
کردند. این همایش به منظور هم اندیشی و یافتن راهکارهای مؤثر 
در جهت خدمت رس�انی ب�ه مردم و تقویت همدل�ی بین مردم و 

مسئولین برگزار گردید.
  همایش بزرگ مس��ئولین شهری، بس��یج و نماینده مردم در مجلس 
ش��ورای اسلامی در شهر گلس��ار برگزار شد.این جلس��ه با حضور دکتر 
حدادی نماینده مردم شهرس��تان های س��اوجبلاغ، نظرآب��اد، طالقان و 
چهارباغ در مجلس ش��ورای اس��لامی، س��رهنگ علیزاده فرمانده ناحیه 
مقاومت بسیج شهرستان س��اوجبلاغ، مهندس گودرزی شهردار گلسار، 
مهندس کوه فلاح بخش��دار چندار، حسینی فرمانده حوزه برادران بسیج 
گلس��ار و دیگر مسئولین ش��هری و معتمدین محلی برگزار شد. هدف از 
این نشست بررس��ی مشکلات شهری، افزایش همدلی میان مسئولین و 
ارائه راهکارهای مؤثر در جهت بهبود وضعیت خدمات شهری و اجتماعی 
بود.حس��ینی، فرمانده حوزه برادران بسیج گلسار در ابتدای جلسه ضمن 
خوش آمدگوی��ی به حاضرین، به اهمیت برگزاری چنین جلس��اتی برای 
تقویت همکاری ها و رفع مشکلات تاکید کرد. وی گفت: حضور مسئولین 
در این جلس��ه نش��ان از اهمیت ویژه ای دارد که برای رفع مش��کلات و 

خدمات رسانی بهتر به مردم باید همه در کنار هم باشیم.

س��رهنگ علیزاده فرمانده ناحیه مقاومت بسیج شهرستان ساوجبلاغ 
نیز در سخنانی به مشکلات موجود در پایگاه های بسیج و نیاز به توسعه 
این پایگاه ها اش��اره کرد و گفت: هدف از برگزاری چنین جلساتی ایجاد 
هماهنگی میان مس��ئولین برای رفع موانع و مشکلات موجود است. باید 

برای بهبود وضعیت شهری همکاری های بیشتری داشته باشیم.
دکتر حدادی، نماینده مردم در مجلس ش��ورای اس��لامی ضمن بیان 
قدردانی از برگزارکنندگان جلسه، به اهمیت تفکر بسیجی و نقش آن در 
حل مش��کلات جامعه اشاره کرد و گفت: ما در تلاشیم تا با دعای شهدا 
و تفکر بس��یجی در مسیر خدمت به مردم گام برداریم. این نوع جلسات 
باع��ث ایجاد همدلی بیش��تر میان مردم و مس��ئولین ش��ده و می تواند 

گره گشای مشکلات شهری باشد.
نماینده مردم در مجلس همچنین به فعالیت های اخیر خود در جهت 

حل مشکلات شهری و زیرساختی اشاره کرد. وی گفت: در حال پیگیری 
پروژه های مهمی نظیر احداث تقاطع غیرهمسطح برای تسهیل دسترسی 
شهروندان گلسار و کوهس��ار، بهسازی جاده ها و ایجاد مسیرهای جدید 
برای دسترس��ی بهتر به مترو هس��تیم. این اقدامات به برکت تلاش های 

نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران انجام می شود.
مهندس گودرزی، ش��هردار گلسار نیز در این جلسه ضمن قدردانی از 
حمایت های دکتر حدادی از پروژه های شهری گلسار، به گزارش اقدامات 
اخیر ش��هرداری پرداخ��ت. وی گفت: پروژه هایی مانند افتتاح بوس��تان 
جوانمرد، بازنگری طرح جام��ع تفصیلی و احداث بلوار امام خمینی)ره( 
نتیجه همکاری مسئولین و تفکر بسیجی است. شهرداری گلسار همواره 
آماده اس��ت تا در کنار بس��یج و سایر نهادهای مسئول، در جهت توسعه 
و رفاه م��ردم گام بردارد.خانم فلاحت پیش��ه، فرمانده ح��وزه خواهران 
بسیج گلسار نیز در سخنانی به فعالیت های صورت گرفته در حوزه بسیج 
خواهران اش��اره کرد و تاکید کرد که بس��یج در هم��ه عرصه ها از جمله 
فرهنگی، اجتماعی و عمرانی در خدمت مردم اس��ت و امیدوار است که 
در آینده نزدیک شاهد همکاری های بیشتر برای رفع مشکلات شهری و 
اجتماعی باشیم.این جلسه با محوریت هم اندیشی و هم افزایی مسئولین 
ش��هری، بسیج و نماینده مجلس در گلسار نش��ان داد که همدلی میان 
نهادهای مختلف می تواند موجب پیش��رفت س��ریعتر در حل مشکلات 
شهری شود. تلاش های مسئولین در زمینه بهبود زیرساخت ها و خدمات 
عموم��ی، به ویژه در حوزه حمل ونقل و بهداش��ت، نقش مهمی در بهبود 

شرایط زندگی شهروندان خواهد داشت.

همایش مسئولین و بسیجیان گلسار؛ تاکید بر همکاری ها برای پیشرفت شهری و رفع مشکلات

 عصرآزادی /سرپرس�تی البرز : دکتر شهرام 
صیادی ، رئیس دانش�گاه علوم پزشکی البرز از 
آغاز پویش ملی پیشگیری از سرطان در استان 
خبر داد و گفت :این پویش  همزمان با سراس�ر 
کش�ور از امروز یکم بهمن آغاز و تا هفتم ادامه 

دارد.
دکت��ر صیادی با بی��ان اینکه  بی��ش از ۴0 درصد 

س��رطان ها قابل پیش��گیری اس��ت خاطرنشان کرد: 
مردم باید نس��بت به ۱0 اقدام پیش��گیری از سرطان 
ش��امل پرهیز از دخانیات، فعالیت بدنی منظم، وزن 
مناسب، تغذیه س��الم، مراقبت از پوست، مراقبت در 
برابر انواع عفونت ه��ا، رعایت اصول ایمنی در محیط 
کار و خانه، توجه به سلامت روان و زندگی اجتماعی 
س��الم و مراجعه به موقع به پزش��ک ب��ا وجود علائم 

هشدار دهنده  دقت لازم را داشته باشند.
وی ادام��ه داد: این هفته هر س��اله با هدف افزایش 
آگاه��ی عموم جامع��ه در خصوص قابل پیش��گیری 

بودن سرطان، اصلاح باورهای نادرست، تقویت برنامه 
های تش��خیص زودهنگام سرطان و افزایش حمایت 
سیاستگذاران در خصوص کنترل عوامل خطر سرطان  
برگزار می شود.رئیس دانشگاه با اشاره به آمار ابتلا به 
سرطان در کش��ور توضیح داد: بر اساس آخرین آمار 
ثبت سرطان  میانگین ابتلا به سرطان در کشور ۱۷3 
نفر در ۱00 هزار نفر است که این آمار در البرز ۱۸3 

نفر در صد هزار نفر است.
 وی  افزود: س��رطان های س��ینه، پروستات، روده 
بزرگ، معده و پوس��ت از انواع سرطان های شایع در 

استان البرز هستند. رئیس دانشگاه علوم پزشکی البرز 
از البرزنش��ینان خواست تا با مراجعه به نزدیک ترین 
مرکز بهداشتی محل سکونت خود  از خدمات رایگان 
مربوط به پیشگیری، غربالگری و تشخیص زودهنگام 

سرطان بهره مند شوند.
وی اف��زود: در ای��ن مراک��ز خدم��ات تش��خیص 
زودهنگام سرطان س��ینه و دهانه رحم در خانم های 
30 تا ۶۹ سال و خدمات تشخیص زودهنگام سرطان 
روده بزرگ در خانم ها و آقایان ۵0 تا ۶۹ س��ال ارائه 

می شود.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی البرز:

  از خدمات رایگان پیشگیری، غربالگری و تشخیص زودهنگام سرطان
در مراکز بهداشتی استان بهره  مند شوید

متعهد به شایسته سالاری در انتصابات هستیم
معاون سیاسی استاندار آذربایجان شرقی:

 افزایش پنج درصدی جمعیت حیات وحش 
آذربایجان شرقی

نماینده مردم اهر و هریس در مجلس شورای اسلامی تاکید کرد

لزوم آموزش مهارت زندگی در مدارس

 تبریز- ایرن�ا- مدیر حفاظت و مدیری�ت حیات وحش، 
تاریخ طبیع�ی و ذخایر ژنتیک�ی اداره کل حفاظت محیط 
زیس�ت آذربایجان ش�رقی از رش�د پنج درصدی جمعیت 
حیات وحش این استان در ۲ تا سه سال گذشته خبر داد.

س��عید مهرورز روز دوش��نبه در گفت و گو ب��ا خبرنگار ایرنا، با 
اش��اره به انجام سرشماری جدید حیات وحش آذربایجان شرقی، 
اظه��ار کرد: این سرش��ماری ب��ر روی گونه های برجس��ته و زیر 
حمایت اداره کل حفاظت محیط زیست استان در مناطق حفاظت شده مجموعه پارک ملی ارسباران، دیزمار، 

کاغذکنان، منطقه شکار ممنوع سهند و یکانات، پناهگاه کیامکی و پارک ملی کمتال به انجام رسید.
به گفته وی این سرش��ماری بر روی گونه هایی همچون کل و بز، قوچ و میش و آهو انجام ش��د و بر اساس 
مش��اهدات عینی، فراوانی جمعیتی این گونه ها در آذربایجان ش��رقی برآورد ش��ده است که این آمارها نشان 
می دهد نسبت به دراز مدت ۲0 ساله نیز شاهد افزایش بیش از پنج درصدی بودیم.مهرورز شیوه سرشماری 
حیات وحش اس��تان را اس��تفاده از پهباد و دوربین های پیشرفته اعلام کرد که آمارهای اخذ شده واقعی و به 
واقعیات موجود بسیار منطبق است.وی با اشاره به اینکه آمارهای اخذ شده از سرشماری فوق حداقلی به شمار 
می شود، یادآور شد: بر این اساس پیش بینی می شود فراوانی جمعیت حیات وحش سرشماری شده بیشتر 
از آمارهای به دست آمده باشد، چون قلمرو تعدادی از این گونه ها بسیار وسیع تر است.مهرورز زمان اجرای 
سرش��ماری حیات وحش آذربایجان ش��رقی را از ۱0 آذر تا ۶ دی ماه گذشته اعلام و اضافه کرد: این زمان به 
دلیل ش��رایط اقلیمی و آب و هوایی بهترین فرصت برای مش��اهده گونه های جانوری است که به دلیل سرما 
به صورت گله ای زندگی و تردد می کنند.وی همچنین از آغاز سرش��ماری زمس��تانه پرندگان در تالاب های 
آذربایجان ش��رقی خبر داد و گفت: در چارچوب برنامه های ملی و بین المللی حفاظت از پرندگان، سرشماری 
زمس��تانه پرندگان در تالاب های این اس��تان با همکاری خانه محیط زیس��ت آذربایجان شرقی در حال انجام 
است.مهرورز با اشاره به اینکه سرشماری پرندگان آبزی مهاجر به  عنوان یکی از مهمترین برنامه های نظارتی 
بلندمدت در س��طح جهان، با هدف پایش وضعیت جمعیت پرندگان در فصل زمس��تان و با تمرکز بر تالاب ها 
و زیستگاه های تجمع پرندگان آبزی انجام می  پذیرد، یادآور شد: داده های این سرشماری ها به  عنوان مبنایی 

برای برآورد اندازه و تحلیل روند تغییرات جمعیتی گونه های مختلف مورد استفاده قرار می  گیرد.

 ایسنا/آذربایجان شرقی نماینده مردم اهر و هریس در 
مجلس شورای اسلامی، بر لزوم آموزش مهارت زندگی در 
مدارس تاکید کرد و گفت: با تربیت دانش آموزان با اخلاق، 
منظم، با روحیه بس�یجی و خلاق می توان آینده ای روشن 

برای جامعه ایجاد کرد.
بیت اله عبدالهی در جلسه شورای آموزش و پرورش شهرستان 
اهر با انتقاد از عدم جذب اعتبارات کافی در س��ال های گذش��ته 
ب��رای بدنه آموزش و پرورش این شهرس��تان به خصوص بعد از 

زلزله ارسباران اظهار کرد: باید تلاش کنیم از ظرفیت های سرمایه گذاران بخش خصوصی و خیرین مدرسه ساز 
برای تهیه تجهیزات و توسعه فضاهای آموزشی این شهرستان استفاده کنیم.

به گزارش ایسنا، وی از مدیر آموزش و پرورش شهرستان اهر خواست برای توسعه فضاهای آموزشی حتما از 
ظرفیت ها و همکاری های مدیران مدارس، خبرنگاران، ادارات مختلف، شهرداری، شوراهای اسلامی و خیرین 

مدرسه ساز نهایت استفاده انجام دهد. 
وی همچنین خواستار توجه ویژه به وضعیت معلمان و کمک به این قشر زحمتکش جامعه تاکید کرد. 

فرمان��دار اهر نیز در این جلس��ه توانمن��دی و ظرفیت های نماینده مردم اهر و هریس در مجلس ش��ورای 
اس��لامی را در س��طح استان و کشور سازنده و توانمند برش��مرد و گفت: برای توسعه این شهرستان خصوصا 
در حوزه آموزش و پرورش باید از همه توانمندی های نماینده مجلس و ظرفیت های موجود این شهرس��تان 

استفاده شود. 
صادق احمدی همچنین خواس��تار توجه جدی مس��ئولان در خصوص استانداردس��ازی فضای آموزشی در 

مناطق روستایی شد و افزود: نباید مدارس روستایی در بستر رودخانه ها ایجاد شود. 
وی در ادامه ضمن تاکید بر همکاری جدی معادن منطقه در راس��تای توس��عه شهرس��تان اهر گفت: باید 

رشته های آموزشی در دانشگاه ها و مراکز عالی نیز به سمت نیازهای جامعه سوق داده شود. 
وی همچنین با اشاره به غیرقانونی بودن اخذ هزینه از اولیای دانش آموزان در مدارس مطرح کرد: مدارس 
باید از ظرفیت های خیرین اهری مقیم اس��تان، پایتخت و حتی خارج از کش��ور نیز برای توس��عه و پیشرفت 

مدارس استفاده کند.
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